
Bestyrelsesmøde 2020 – Referat d. torsdag d. 6.2.2020 

Til stede hos Poul: Kirsten, Anders og Anette 

Afbud: Martin 

 

Projekt vejbelægning:  

 Pga sygdom overtager Anders fra Martin at indhente tilbud på vejbelægning inden 

generalforsamlingen 

 

Projekt legeplads: 

 Anders tager et kig på gyngestativet (råd) på legepladsen, og indhenter tilbud på et nyt. 

 

Projekt gartner: 

 Der var tilfredshed med gartnerens placering af de sidste nye træer i denne omgang.  

I forbindelse med asfaltering på et tidspunkt, overvejer vi evt. at sætte et par træer mere. 

 

 Gartneren er i gang med den årlige beskæring mod landevejen.  

Grenaffaldet ligger i første omgang og flyder. Det er ikke muligt at komme ind og fjerne det, da 

køretøjet kører fast i den bløde jord. 

Poul laver aftale med gartneren om oprydning når jorden er tørret. 

 

Skiltning i området: 

 Pga sygdom i bestyrelsen, udskydes punktet til efter generalforsamlingen – og tages op med ny 

bestyrelse. 

 

Økonomi: 

 Anders meddelte. at regnskabet 2019 var gennemgået og godkendt af revisorerne. 

 Forslag til 2020-budget blev udarbejdet til fremlæggelse på generalforsamlingen for godkendelse. 

 

Generalforsamling d. 30.3.20. 

 Dagsorden følger 

 

Eventuelt: 

 Efter gennemgang af budgettet tilbød Poul at undersøge om vi kunne finde et billigere sted end 

Lumen til opbevaring. 

 

Referent Anette 


